
Schriftelijke vragen aan het college

Vraagnummer: S-144 (In te vullen door de 
raadsgriffie)

Datum: 14 februari 2013

Aan ; college van B en W, directie gemeente Overbetuwe

Van;  CDA fractie 

Onderwerp; Huis der Gemeente, zonder risicobeheersing starten met bouw 

Inleiding

Het CDA zag zich genoodzaakt terug te treden uit de coalitie en haar wethouder 
terug te trekken uit het college omdat op onaanvaardbare wijze risico’s dreigden te 
worden genomen met o.a. de bouw van een te duur en onnodig gemeentehuis.
Het CDA deed dit omdat zij wordt geacht het algemeen belang van onze inwoners te 
dienen. Nu, medio febr 2013,  blijkt dat alle risico’s alleen maar zijn toegenomen.

Het CDA krijgt mede daarom steeds sterkere signalen uit de samenleving, van o.a. 
raadsleden, serviceclubs, dorpsraden, verenigingen en ondernemers, dat het 
college, ondanks de grote maatschappelijke weerstand, onverantwoord snel wil gaan 
starten met het bouwen van een nieuw gemeentehuis. , zelfs nog voor de aanleg van 
de tunnels.

Het college realiseert zich terdege dat de grote maatschappelijke weerstand zich bij 
de a.s. verkiezingen zal  vertalen in het compleet schrappen van de nieuwbouw van 
het gemeentehuis. Alle bestaande grote onzekerheden en risico’s worden, zo lijkt 
het, daarom genegeerd of voor lief genomen. Een paar van die onzekerheden zijn 
verwoordt in de navolgende vragen;

Vragen
1. Wanneer komen de gronden voor de realisatie van de 

(tunnel-)infrastructuur in het bezit van de gemeente;
2. Wanneer is de overeenkomst met Heinz en de daarin op te nemen 

clausule dat Heinz afziet van elke planschade getekend aanwezig;
3. Kan het college van B en W ons informeren of en welke gevolgen de 

recente overname van Heinz voor 21 miljard euro door Berkshire 
Hathaway/Warren Buffett heeft ? 

4. Wat zijn de risico’s bij de bouw van een P&R zonder gemeentehuis;
5. Wat zijn de risico’s als Martens Metaal moet worden weggesaneerd of 

beperkt in haar bedrijfsuitvoering;
6. Wat zijn de risico’s voor de gemeente m.b.t. de sanering van de sterk 

vervuilde grond onder HdG en P&R? (die nu in het BP deels is 
geregeld doordat de Stichting Bodemsanering  NS verplicht is de grond 
functioneel te saneren) m.a.w. wat is functioneel saneren;



7. Is het college van B&W inderdaad voornemens om nu snel het HdG te 
realiseren dus voordat de infrastructuur gerealiseerd is?

8. Is het college van B&W bereid om de bouw van het onnodige en te 
dure gemeentehuis uit te stellen tot de hierboven genoemde risico’ zijn 
weggenomen?

9. Is het college van B&W bereid om de bouw van het onnodige en te 
dure gemeentehuis uit te stellen tot de verkiezingen van 2014 zodat 
onze inwoners zelf kunnen besluiten, gelet op o.a.

i. het ontbreken van elk maatschappelijk draagvlak;
ii. de vele taken die uit het regeerakkoord op onze gemeente 

afkomen;
iii. het ontbreken van elke financiële onderbouwing voor 

dorpsontwikkelingsplannen, voorzieningennota enz;
 

Jackie Versluis
CDA Overbetuwe


